
- 1 - 

 

Besluitenlijst Commissievergadering 6 juli 2016 
 

Voorzitter: G.A.W.A. Verhoeven 
Secretaris: E.M. Roelfsema 
Deelnemers: VVD: J.P.L.M. van den Beemt, A. Eijck Roosendaalse Lijst: C.J. Gabriëls, E.J.C. de 

Regt, C.G.M. Janssen, Y.A.J.M. de Beer-van Kaam, C.A.J.M. Goossens CDA: M. 
Aygün, M.A.C.M.J. van Ginderen, A.G.A. van den Nieuwenhof VLP: A. van Gestel, 
W.C.H. Brouwers, M. Verbeek, G.A.C.M. van Reusel SP: A.W. Oudhof, M.A.K. van 
Heumen, M.J.G. Heessels D66: K.A. Raggers PvdA: M.S. Yap, E. Derks Nieuwe 
Democraten: P.A.M.P. Beesems, A.J. Schijvenaars GroenLinks: C.F.G.R. Koenraad 
Partij Verhoeven: J.M. Metske 

College:  S.D.A.H. Schenk-Dekkers, C.A. Lok, A.A.B. Theunis, J.A.M. Verbraak, H.J. 

Polderman  

 
 

1. OPENING EN MEDEDELINGEN 
De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur.  
 
 

2. VASTSTELLEN AGENDA 
De agenda is met de volgende wijzigingen vastgesteld:  
 
De fractie van de SP heeft laten weten niet langer een eerste termijn te wensen bij agendapunt 4 – 
Raadsvoorstel Vitale Wijken en Dorpen 2

e
 tranche vitaliteitsacties.  

 
De fractie van de Nieuwe Democraten heeft verzocht om een eerste termijn bij agendapunt 5 – 
Raadsvoorstel Jaarstukken 2015. De commissie heeft hiermee ingestemd.   
 
De fractie van de VLP heeft laten weten niet langer een eerste termijn te wensen bij agendapunt 6 
(LIS-brief 995699 – Overlast pand aan de Markt). Het agendapunt is van de agenda afgevoerd. 
 
Bij agendapunt 7 – Lis-brief 997893 Stichting Leergeld – Jaarverslag 2015 staat abusievelijk 
wethouder Verbraak als verantwoordelijk portefeuillehouder vermeld. De verantwoordelijk 
portefeuillehouder is wethouder Polderman. 
 
De fractie van de PvdA heeft laten weten niet langer een eerste termijn te wensen bij agendapunt 9 
(raadsmededeling 34O-2016 Zwemles voor kinderen van ouders met een laag inkomen) en 
agendapunt 10 (raadsmededeling 35O-2015 Organische ontwikkeling Oostenlijke Havendijk eo). 
Beide agendapunten zijn van de agenda afgevoerd.  
 
 

3. BESLUITENLIJST 
De besluitenlijst van de commissievergadering van 30 juni 2016 is ongewijzigd vastgesteld.  

 
 
4. RAADSVOORSTEL VITALE WIJKEN EN DORPEN TWEEDE TRANCHE VITALITEITSACTIES 

De raad wordt geïnformeerd over de stand van zaken. Aan de hand van de vitaliteitskaarten en de 
geactualiseerde dorps- en wijkperspectieven zijn vorige zomer in alle wijken en dorpen 
dialoogsessies gestart. Samen met bewoners en maatschappelijke partners zijn prioriteiten gesteld 
om de vitaliteit in wijken en dorpen te verbeteren. De raad wordt voorgesteld om voor een aantal 
concrete vitaliteitsacties (tweede tranche) geld beschikbaar te stellen. Bij een verdere uitwerking 
van de prioriteiten kunnen later nog andere voorstellen volgen. 
Portefeuillehouder: wethouder Schenk 
 
Tijdens de vergadering heeft wethouder Schenk o.a. het volgende aangegeven: 
- Er wordt bezien op welke plekken watertappunten kunnen worden geplaatst. 
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- Er zijn mogelijkheden voor het plaatsen van meer oplaadpalen. Hoe dit zich in de toekomst 
ontwikkeld wordt vanuit de portefeuille mobiliteit nader bekeken. 

- De wijkmanagers hebben veel opgeleverd maar deze functie is komen te vervallen omdat 
ambtenaren zelf op de hoogte moeten zijn van wat er buiten speelt (kanteling in de 
organisatie).   
 

Dit raadsvoorstel gaat als B-stuk naar de raadsvergadering.  
 
Voor de fractie van de PvdA is dit een B-stuk omdat de fractie de beantwoording van de schriftelijke 
vragen inzake Vitale Wijken en Dorpen nog niet heeft kunnen bestuderen.   
 
 

5. RAADSVOORSTEL JAARSTUKKEN 2015 
De jaarstukken 2015 bestaat uit het jaarverslag 2015 en de jaarrekening 2015. In het jaarverslag is 
te lezen wat de voornemens qua beleid waren voor 2015 en in hoeverre die voornemens zijn 
gerealiseerd. In de jaarrekening 2015 staat op welke wijze de gemeente zijn budget wilde inzetten 
en in hoeverre dat is gerealiseerd. De gemeenteraad wordt voorgesteld om de jaarstukken 2015 
vast te stellen. 
Portefeuillehouder: wethouder Theunis 
 
Tijdens de vergadering heeft het college o.a. de volgende toelichting gegeven: 
- Wethouder Theunis heeft toegezegd de raad een overzicht te zullen doen toekomen t.a.v. 

stortingen in de bestemmingsreserves Risicoreserve Sociaal Domein en BR 
Investeringsimpuls. 

- De goedkeurende verklaring van de accountant ligt in concept klaar maar moet nog door een 2
e
 

accountant worden beoordeeld. 
- De raad mag in het najaar van 2016 een voorstel voor omgekeerd inzamelen verwachten. 
- Het college hoopt kort na de zomer de raad te kunnen informeren over de plannen met het 

Stadskantoor. De raad wordt uiterlijk in september nader bericht over de stand van zaken.  
- Wethouder Theunis heeft aangegeven nog te zullen kijken hoe hij omgaat met de 

aanbevelingen van de accountant (ook in relatie met meerkosten accountant).  
- Wethouder Theunis heeft aangegeven na te zullen gaan of er nog steeds sprake is van 

achterstallige huur bij het Paviljoen.  
- Wethouder Polderman heeft aangegeven dat de gemeente monitort of de zorg wordt geleverd 

die nodig is. Dit op basis van cijfers van de GGD. 
- Er komt op korte termijn een raadsmededeling naar de raad over de hoogte van de eigen 

bijdrage bijzondere bijstand. 
- Wethouder Polderman heeft aangegeven dat de raad op de hoogte wordt gehouden over de 

afrekening van de SVB. 
- Wethouder Polderman heeft aangegeven dat de reactie van het college op de brief van de 

Adviesraad Sociaal Domein in afschrift aan de raad zal worden gestuurd. 
- Wethouder Schenk heeft aangegeven dat in januari 2018 wordt geëvalueerd om te bezien 

welke vervangingen nodig zijn in het groen.  
- Wethouder Verbraak heeft aangegeven dat hij bezig is met een aanvalsplan om zoveel 

mogelijk mensen naar werk toe te leiden. Hij zal de raad hierover na de zomer nader 
informeren.  

 
Dit raadsvoorstel gaat als B-stuk naar de raadsvergadering.  
 
De fractie van de VLP overweegt een amendement ten aanzien van de reserve afvalstoffenheffing 
(terugbetaling van 50 euro per perceel). De fractie van de VLP heeft aangegeven nog schriftelijk 
vragen te zullen stellen ten behoeve van verduidelijking in de tariefsopbouw van de milieustraat. 
Daarnaast overweegt de fractie van de VLP moties/amendementen i.r.t. het 750-jarig bestaan 
Roosendaal in 2018 en op het terrein van orde/veiligheid.  
 
De fractie van het CDA heeft een amendement aangekondigd om eenmalig 250.000 euro in de 
bestemmingsreserve ontsluiting Tolberg te storten.  
 
De fractie van de PvdA overweegt een amendement om de nadere invulling voor 
resultaatbestemming en het voordelig rekeningresultaat nog niet in te vullen, maar dit onderdeel uit 
te laten maken van het debat en de besluitvorming over de Kadernota 2017. De fractie van Partij 
Verhoeven heeft aangegeven mee te zullen kijken met de PvdA. 
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De fractie van GroenLinks overweegt een motie ten behoeve van omvorming van ongebruikt grijs 
naar groen.  
 
Voor de fractie van de SP is dit een B-stuk omdat de fractie de raadsmededeling over de hoogte 
van de eigen bijdrage bijzondere bijstand wil afwachten.   
 
De fractie van de Nieuwe Democraten heeft aangegeven een amendement te overwegen m.b.t. het 
overschot Sociaal Domein storten in de risicoreserve Sociaal Domein. 
 
 

6. LIS-brief 995699 – OVERLAST PAND AAN DE MARKT 
Portefeuillehouder: burgemeester Niederer 

 
Dit onderwerp is bij het vaststellen van de agenda van de agenda afgevoerd (zie bij agendapunt 2).  
 
 

7. LIS-brief 997893 – STICHTING LEERGELD – JAARVERSLAG 2015  
Portefeuillehouder: wethouder Polderman 
 
Tijdens de vergadering heeft wethouder Polderman de volgende toelichting gegeven: 

- De kracht van een instantie als Stichting Leergeld is dat zij meer en andere kinderen in beeld kan 
krijgen.  
 
Dit onderwerp komt als C-stuk terug op de agenda van de raadsvergadering.  
 
De fractie van de Nieuwe Democraten overweegt een motie om Stichting Leergeld structureel meer 
geld en ondersteuning te bieden. 
  
 

8. LIS-brief 1002350 – FIDES- REALISEREN VAN EEN HORECAGELEGENHEID IN HET EMILE 
VAN LOONPARK 
Portefeuillehouder: wethouder Lok 
 
Tijdens de vergadering heeft wethouder Lok o.a. de volgende toelichting gegeven: 

- Er zit een volgorde in bepaalde mandjes. Er zullen eerst alternatieven voor het parkeren moeten 
worden geboden alvorens er horeca op de parkeerplaats kan komen. 
 
Dit onderwerp komt als niet terug op de agenda van de raadsvergadering.  
 
 

9. RAADSMEDEDELING 34O-2016 ZWEMLES VOOR KINDEREN VAN OUDERS MET EEN LAAG 
INKOMEN 
Portefeuillehouder: wethouder Polderman 
 
Dit onderwerp is bij het vaststellen van de agenda van de agenda afgevoerd (zie bij agendapunt 2).  
 
 

10. RAADSMEDEDELING 35O-2016 ORGANISCHE ONTWIKKELING OOSTENLIJKE HAVENDIJK eo  

Portefeuillehouder: wethouder Theunis 
 
Dit onderwerp is bij het vaststellen van de agenda van de agenda afgevoerd (zie bij agendapunt 2).  
 
 

11. RAADSMEDEDELING 38O-2016 RESULTATEN ONDERZOEK KWETSBARE BURGERS 
Portefeuillehouder: wethouder Polderman 
 
Tijdens de vergadering heeft wethouder Polderman o.a. de volgende toelichting gegeven: 

- Het ligt niet in de mogelijkheden om de in de raadsmededeling genoemde planning van 1 
november 2016 naar voren te halen.  

- Wethouder Polderman heeft aangegeven met Allee Wonen in gesprek te zijn over vroegsignalering 
bij huurachterstanden.  
 
Dit onderwerp komt niet terug op de agenda van de raadsvergadering.  
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12. SLUITING 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 23:00 uur. 
 
 
 
De voorzitter van de Commissie 
 
 
G.A.W.A. Verhoeven 


